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З А П И С Н И К 
   са 71. сједнице Представничког дома   

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
  одржане  21. децембра  2005. године 

 
 
 Сједница је почела у 10.10 часова. Присуствовало је  36 посланика.  
 Одсуствовали су Шефик Џаферовић, Бериз Белкић и Златко Лагумџија – због преговора о уставним 
промјенама, те Селим Бешлагић из здравствених разлога. Златко Лагумџија присуствовао је током расправе 
о његовом захтjеву да се Предлог закона о измјени и допуни Закона о ПДВ-у разматра по хитном поступку, у 
склaду са чланом 105. Пословника.  
 Једном дијелу сједнице из Савјета министара БиХ присуствовали су предсједавајући Аднан Терзић, 
као и министри Љерка Марић и Драган Доко.            
 Такођe, једном дијелу сједнице присуствовао je Џоли Диксон, предсједник Управног одбора Управе 
за индиректно опорезивање.                                                                                      
 Из међународних организација сједницу су пратили: Јелена Деспот и Сања Станојевић – ОХР,  те 
Амра Аговић – ОЕБС.                             
 Сједници Дома присуствовао је Едхем Бибер, испед Конфедерације Синдиката Босне и 
Херцеговине. 
 
 У уводним  напоменама предсједавајући Дома Никола Шпирић упознао је посланике о новим 
тачкама којим је допуњен раније предложени дневни ред, а које су усаглашенe  на сједници 
Колегијума Дома у проширеном саставу, одржаној непосредно пред почетак сједнице Дома. Такође, 
предсједавајући је образложио разлоге због којих су са дневног реда скинути извјештаји Канцеларије 
за ревизију о ревизији институција БиХ за 2004 годину, с нагласком да је став Проширеног 
колегијума да се од Комисије за финансије и буџет затражи да извјештаје Дому не доставља у пакету, 
већ сукцесивно како пристижу, како би се на Дому могла водити квалитетна расправа.  
 Предсједавајући Шпирић упознао је посланике и са закључком Проширеног колегијума, 
којим ће се од Савјета министара затражити да Дому достави извјештај о ефектима примјене нулте 
царинске стопе по уговорима о слободној трговини са Републиком Хрватском и  ДЗ Србијом и Црном 
Гором.  
 
 Предлоге за допуну предложеног дневног реда  изнијели су: 

- Тихомир Глигорић – да се уврсти Извјештај Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и 
азил о представки грађана из Удружења “УГОР”; 

-  Адем Хускић – да се уврсти информација Савјета министара о активностима које су спровели 
како би се заштитили интереси БиХ ако су угрожени изградњом моста на Пељешцу; 

-  Ибрахим Ђедовић – да Дом усвоји закључак у вези са нултом царинском стопом; 
- Младен Поточник – да се усвоји закључак којим ће се од Савјета министара затражити да 

заштити подручје Височице код Високог; 
- Елмир Јахић – да се у дневни ред уврсти предлог резолуције у вези с усвајањем ентитетских 

буџета. 
 
О предлогу Елмира Јахића дискутовали су: Тихомир Глигорић, Милорад Живковић, Петар 

Кунић, Љиљана Милићевић, Милош Јовановић, Никола Шпирић, Мирсад Ћеман, Јозо Крижановић и 
Сеад Авдић. У оквиру расправе о предлогу дневног реда, Мухамед Алтић, испред Мјешовитог клуба, 
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поздравио је напоре Секретаријата Парламентарне скупштине на припреми материјала, а посебно у 
организационом и информативном смислу, како би се створили повољнији услови за рад у 
Парламентарној скупштини. 

У расправи о предлогу дневног реда учествовао је и Винко Зорић.  
 
Послије расправе, предсједавајући Шпирић сумирао је све предлоге, па је о њима спроведено 

гласање. 
Предлог Тихомира Глигорића усвојен је са 21 гласом ''за'' и девет ''против''. 
 
У вези са предлогом Адема Хускића, предсједавајући је предложио да се од Савјета 

министара затражи да до наредне сједнице достави информацију о активностима спроведеним ради 
заштите интереса БиХ  поводом изградње моста на Пељешцу. 

Адем Хускић прихватио је предлог предсједавајућег Дома, али је изразио сумњу да ће стићи 
повратна информација, јер је, како је рекао, прије три-четири мјесеца предлагао тачку дневног реда: 
да Савјет министара поднесе информацију о стању у пољопривреди и привреди, када је речено да 
информација треба да буде спремна за наредну сједницу, што још увијек није урађено. 

 
На предлог Ибрахима Ђедовића, са 25 гласова ''за'', четири ''против'' и три ''уздржана'', усвојен 

је сљедећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 Обавезује се Савјет министара Босне и Херцеговине да благовремено донесе одлуке о привременом 
обустављању примјене нулте царинске стопе по Уговору о слободној трговини између Босне и Херцеговине 
и Републике Хрватске и Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе, на одређену робу поријеклом из тих 
земаља, и то за сљедеће листе производа: 
 0207    11 0401 10  1601 00 
 0207 12 0401 20  1602 10 
 0207 13 0401 30  1602 20 
 0207 14 0403 10   11  00 1602 31 
 0207 26 0403 10   13  00 1602 31 
 0207 27 0403 90   51  00 1602 39 
 0210 11 0403 90   53  00 1602 41 
 0210 12 0403  80   59  00 1602 42 
 0210 19    1602 49 
 0210 20    1602 50 
 
 Усвојен је и закључак који је предложио Младен Поточник,  који гласи: 
 Представнички дом захтијева од одговарајућих институција Босне и Херцеговине да заштите 
подручје Височице код Високог до утврђивања постојања пирамиде – односно чињеничног стања. 
 ''За'' овај закључак гласао је 21 посланик, а седам посланика је било ''уздржано''.  
 
 У вези с предлогом Елмира Јахића, предсједавајући је, у складу са Пословником, на гласање дао 
предлог да се предложена резолуција претходно разматра у надлежној комисији. 
 Овај предлог није добио већину – ''за'' је гласало 14, ''против'' 16. 
 Предсједавајући је констатовао да предлог за претходно разматрање резолуције у надлежној 
комисији није усвојен и да се Предлог резолуције аутоматски уврсти у дневни ред.  
 Након гласања о свим предлозима, предсједавајући је констатовао да 71. сједница има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1.  Усвајање Записника са 70. сједнице Представничког дома, 
2.  Посланичка питања и одговори; 
3.  Захтјев Административне комисије за разматрање Предлога закона о допуни Закона о 
     државној служби у институцијама Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу 
     са чланом 105. Пословника; 
4. Захтјев посланика Златка Лагумџије за разматрање Предлога закона о измјенама и  

допунама Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са 
чланом  105. Пословника; 

      5.   Захтјев посланика Јозе Крижановића за разматрање Предлога закона о измјенама и  
 допунама Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са 
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 чланом 105. Пословника; 

6.  Захтјев посланика Јозе Крижановића, Златка Лагумџије и Селима  Бешлагића за  
      разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о порезу на додату  
      вриједност по хитном поступку, у складу са чланом  105. Пословника; 
7.  Захтјев Савјета министара за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама 
     Закона о Обавјештајно-безбједносној агенцији БиХ по хитном поступку, у складу са  
     чланом 104. Пословника; 
8. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о захтјеву посланика 

Милорада Живковића за разматрање Предлога закона о измјенама Закона о поштама БиХ по 
хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника; 

9. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Извјештају Уставно-
правне комисије о Предлогу оквирног закона о високом образовању у Босни и Херцеговини 
(предлагач Закона: посланик Момчило Новаковић); 

10. Предлог закона о имплементацији Конвенције о забрани развоја, производње, гомилања и 
употребе хемијског оружја и његовом уништавању (прво читање); 

11. Предлог закона о ревизији институција Босне и Херцеговине (прво читање); 
12. Предлог закона о Управи за индиректно опорезивање (прво читање); 
13. Предлог закона о заштити личних података (прво читање); 
14. Предлог закона о заштити потрошача Босне и Херцеговине (прво читање); 
15. Предлог закона о измјенама Закона о Високом судском и тужилачком савјету Босне и 

Херцеговине (прво читање); 
16. Предлог закона Босне и Херцеговине о помиловању (прво читање); 
17.  Предлог закона о измјени Закона о јавним набавкама (прво читање) – предлагач Савјет 

министара БиХ; 
18. Предлог закона о допунама Закона о јавним набавкама БиХ, са Извјештајем Комисије за 

финансије и буџет – предлагач Закона: посланик Мухамед Морањкић; 
19. Извјештај Заједничке комисије оба дома о настојању за постизање споразума о идентичном 

тексту Закона о Јавном РТВ сервису Босне и Херцеговине; 
20. Извјештај Заједничке комисије оба дома о настојању за постизање споразума о идентичном  

тексту Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у БиХ; 
21. Извјештај Ад хок комисије за избор и именовање о процедури предлагања чланова Изборне 

комисије БиХ из реда српског, бошњачког и хрватског народа; 
22. Информација о стању попуњености Државне граничне службе БиХ и интерној контроли; 
23. Предлог кандидата за чланове Канцеларије за разматрање жалби – предлагач: Савјет 

министара БиХ; 
24. Именовање по три члана у заједничке комисије ради постизања споразума о идентичном 

тексту: 
а)  Пословника Представничког дома и Пословника Дома народа (усаглашавање 
     заједничких одредаба, 
б)  Закона о измјенама и допунама Закона о Омбудсмену за људска права БиХ, 
ц) Закона о измјенама и допунама Закона о административним таксама; 

      25. Предлог одлуке о утврђивању престанка мандата посланицима у  
      Представничком дому: 

а) преминулом Абдулаху Накашу и  
б) Сеади Палаврић због избора за судију Уставног суда Босне и Херцеговине; 

26. Давање сагласности за ратификацију: 
а)  Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Републике Кореје о кредиту  
     Фонда за економску развојну сарадњу и Аранжмана између Савјета министара БиХ 
      и Владе  Републике Кореје о кредиту Фонда за економску развојну сарадњу, 
б)  Меморандума између Владе Руске Федерације и Савјета министара БиХ, Владе  
      Републике Македоније, Владе Србије и Црне Горе и Владе Републике Словеније о  
      поравнању међусобних финансијских потрживања у односу на измирење рачуна  
      из робне размјене између бившег СССР-а и бивше СФРЈ; 
ц) Протокол о измјенама Конвенције о међународном жељезничком превозу 
     (COTIF) 

              д) Споразум о развојном кредиту (Пројекат јачања  здравственог сектора) између БиХ 
                   и Међународне  асоцијације за развој; 
      27.  Предлог закључка Мухамеда Морањкића у вези с уговорима о  концесијама у БиХ, 
      28. Извјештај Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о представци Удружења 



 4
              грађана «УГОР», отпуштених радника из Републике Хрватске, 
     29.  Предлог резолуције Клуба посланика СДА, 
     30.  Извјештај о активностима Обавјештајно-безбједносне агенције  

     Босне и Херцеговине за период од 01.06. до 31.12. 2004. године –  
     пов. материјал. 

 
Ад. – 1. Усвајање Записника са 70. сједнице Представничког дома 
 
 У оквиру расправе о овој тачки за ријеч се јавио Винко Зорић и затражио објашњење у вези 
са закључком који је предлагао Ибрахим Ђедовић, јер је примијетио да га предсједавајући није 
поменуо приликом констатовања усвојеног дневног реда. Предсједавајући Шпирић одговорио је да је 
тај закључак, као и закључак који је предложио М. Поточник, усвојен као радни закључак и изразио 
жаљење што то В. Зорић није схватио приликом гласања. 
 Винко Зорић рекао је да није уобичајено да се о овако важним стварима усвајају закључци а 
да и нису у дневном реду, те нагласио да не може подржати такав начин рада.  
 
 Адем Хускић рекао је да нема примједаба на Записник, али да је прилика да каже да је 
усвојен закључак да се до наредне сједнице – а то је ова, достави информација о томе који су 
закључци Дома испоштовани, а који нису. Нагласио је да то није урађено.  
 Записник са 71. сједнице усвојен је са 31 гласом ''за'' и једним ''против''.  
 
Ад. – 2. Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући је констатовао да су за ову сједницу добили одговоре посланици Бериз 
Белкић, Иво Лозанчић и Јозо Крижановић, као и да је Регулаторна агенција за комуникације 
обавијестила да је добила садржај питања Филипа Андрића, и да ће то узети у разматрање као 
приговор, те да ће о резултатима истраге обавијестити Филипа Андрића. 
 
 Одговоре на питања коментарисали су Иво Лозанчић и Јозо Крижановић.  
 Постављена су нова питања како слиједи: 
 
Сеад Авдић: 
 Покренуо је  иницијативу да се организује тематско засједање Представничког дома 
Парламентарне скупштине БиХ «на којем би Савјет министара, Управа и менаџмент Дирекције за 
ПДВ (омогућили) обавијестили Парламент о мјерама и поступцима имплементације Закона о ПДВ-у 
и социјалним програмима -  све са циљем да и почетак примјене овог закона, тј. његова 
имплементација буде досљедно вођена за добробит обичних људи који у стању психозе и 
неизвјесности очекују почетак примјене овог законског пројекта». 
 
Петар Кунић: 
 «Ја бих хтио подсјетити да је овај дом донио закључак да се сједнице преносе путем Јавног 
сервиса. Други пут постављам питање, сада предсједавајућем  - шта је предузето у међувремену да се 
ефектуира тај закључак? У противном, Парламент сам деградира своју вриједност.» 
 
Душанка Мајкић: 
 «1. Када ће Парламентарној скупштини БиХ бити достављен извјештај о утрошку 2.000.000 
КМ средстава из буџета институција БиХ, која су коришћена за манифестацију «Стари мост – 
Мостар», као и правдајућа документација која доказује намјенско коришћење ових средстава? 
 Друго питање односи се на Инвестициону конференцију Мостар, према сљедећем: 

- колико је укупно коштала Инвестициона конференција Мостар? 
- На основу чега је Министарство финансија и трезора уплатило близу 1.000.000 КМ, за 

коју намјену и како се књиговодствено води имовина набављена из буџета БиХ?» 
 
Нијаз Дураковић:  
 Савјету министара БиХ, Предсједништву БиХ, Канцеларији високог представника: 
 «Молим горе насловљене да у што краћем року Парламентарној скупштини БиХ доставе 
информацију о питању коришћења односно узурпације градског стадиона у Мостару. Сматрам да то 
није само спортско већ и еминентно политичко питање које увелико ремети националне и политичке 
односе у Мостару, па и цијелој Босни и Херцеговини.»  
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Мухамед Морањкић:  
 «Питам Савјет министара БиХ и Предсједништво БиХ: када ће бити формиран државни 
протокол и чији је  задатак да то учини? 
 Напомињем да данас (највјероватније јединствено у свијету) једна држава, обављајући своје 
активности и функцију, то одређује без државног (јединственог) протокола – што даје ружну слику о овој 
држави. То је неопходно – ХИТНО  урадити – па нека ово посланичко питање буде и иницијатива за то.» 
 
Винко Зорић:  
 «1. Шта је са Законом о платама у институцијама Босне и Херцеговине? Представнички дом 
ПСБиХ је 31. августа 2005. године усвојио закључак који гласи: 'Налаже се Савјету министара БиХ да 
до краја септембра 2005. достави у парламентарну процедуру Предлог закона о платама корисника 
буџета институција БиХ.'  
 2. Колика је цијена лож-уља у Босни и Херцеговини а колика у Републици Хрватској, Републици 
Словенији, у ДЗ Србији и Црној Гори и, ако су цијене различите, шта је разлог  томе?» 
 
Ружа Сопта: 
 «Када можемо очекивати од Савјета министара предлог закона о лизингу и предлог закона  о 
хартијама од вриједности?» 
 
Јелина Ђурковић: 
 «Обнављам посланичко питање са 41. сједнице Дома, од 14. јула 2004. године, и са 47. сједнице, од 
02.12.2004. године, у форми у којој је тада наведено, а уз обнову, питам Савјет министара: коме није у 
интересу да се формира комисија о догађајима у Сарајеву 1992-1995. у вези са страдањем Срба, Хрвата, 
Јевреја, Бошњака и осталих? Ко и зашто блокира већ двије године реализовање закључка оба дома 
Парламентарне скупштине БиХ? Молим одговор у законском року.» 
 
Иво Лозанчић: 
 «1. Поводом доношења Закона о одбрани и укидања ентитетских министарстава одбране, поставио 
бих питање: како Савјет министара мисли да ријеши послове које су до сада радили органи одбране на 
терену и ко ће их убудуће радити? Што је до сада учињено у смислу континуираног наставка рада тих 
органа? (У прилогу образложење с конкретно наведеним пословима) 
 2. Поводом најаве поскупљења – Федерална агенције за електричну енергију најавила је да ће 
са 29.12.2005. изаћи у јавност са новим цијенама електричне енергије повећаним за 20%. Шта ће 
Савјет министара учинити, да ли обавља преговоре с овом агенцијом да не дође до тако драстичног 
повећања цијена?» 
 
Љиљана Милићевић: 
 «Зашто Парламентарна скупштина, односно Представнички дом није информисан званично о 
јединици за деминирање БиХ током мировне мисије у Ираку? Исто тако, посланици су из средстава 
информисања сазнали за повратак прве јединице и одлазак друге. 
 Зашто на испраћај нису били позвани или Колегијум Дома или представници Комисије за 
праћење и надзор рада ОСБиХ?» 
 
Никола Шпирић:  
 «Мене је замолила група пензионера Срба – повратника у Федерацију, па ћу поставити 
питање Савјету министара, ОХР-у, Дому за људска права, Предсједништву БиХ и Влади Федерације 
БиХ. Питање гласи: када ће право на добијање зарађене пензије у Федерацији Срби пензионери 
повратници који живе у Федерацији БиХ, а пензионисани су прије рата, бити оствариво? Када ће 
бити оствариво, постоји ли иједна адреса у овој земљи која жели да им одговори? Постоји ли воља да 
се барем спроведу одлуке Дома за људска права?»  
  
Филип Андрић:  
 Питање је упутио Федералном МУП-у и Министарству безбједности БиХ. 
 «Докле се стигло са истрагом о убиству покојног замјеника министра Федералног МУП-а Јозе 
Леутара? Када можемо очекивати привођење починиоца овог злочина пред институције правде?» 
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Ад. – 3. Захтјев Административне комисије за разматрање Предлога закона о допуни 
            Закона о државној служби у институцијама Босне и Херцеговине по хитном  
            поступку, у складу са чланом 105. Пословника 
 
 Захтјев Административне комисије за хитни поступак усвојен је без расправе, са 28 гласова 
''за'' и једним ''уздржан''. 
 У расправи о Предлогу закона, Азра Хаџиахметовић, уз остало, поставила је питање 
неравноправног третмана запослених у јавном и приватном сектору. Затражила је да ово буде 
иницијатива да надлежна комисија, односно Парламентарна скупштина, према Савјету министара 
упути иницијативу да се, у сарадњи с ентитетским владама, размотре сви прописи који регулишу 
питања која се третирају овим законом, јер је итекако наглашено кршење људских права запослених 
у различитим секторима. Нагласила је да је за то да се изједначе права свих запослених, али да сада 
покреће иницијативу да се изједначе права запослених у јавном и приватном сектору, у складу с 
уобичајеним европским стандардима. 
 Милош Јовановић рекао је да нема ништа против предложеног закона, али да изражава 
сумњу у могућност његове примјене. Затражио је да предлагач објасни које су то тешке 
инвалидности и болести на које би се примијениле одредбе Закона.  
 Предсједавајућа Административне комисије, Сенија Капетановић, одговорила је на 
постављена питања. 
 Послије расправе, предсједавајући Дома на гласање је дао Предлог закона, са иницијативом 
Азре Хаџиахметовић.  
 Са 25 гласова ''за'' и два ''уздржана'' усвојен је Закон о допуни Закона о државној служби у 
институцијама БиХ, уз иницијативу да се позове Савјет министара БиХ да, у сарадњи с 
ентитетским владама, размотри све прописе који регулишу питање помоћи запосленицима и да 
се у том дијелу изједначе права запослених у приватном и јавном сектору.    
 
Ад. – 4. Захтјев посланика Златка Лагумџије за разматрање Предлога закона о 
               измјенама и допунама Закона о порезу на додату вриједност по хитном 
               поступку, у складу са чланом  105. Пословника 
 
 У овом дијелу, сједници је присуствовао Златко Лагумџија, с обзиром да је предлагач Закона. 
 Послије уводних напомена које је дао предсједавајући Дома Никола Шпирић, Златко Лагумџија 
образложио је Предлог закона, као и захтјев за хитни поступак. 
 У расправи су учествовали: Азра Хаџиахметовић, Никола Шпирић, предсједавајући Савјета 
министара БиХ Аднан Терзић, Изет Хаџић, Хазим Фелић, Младен Поточник, Елмир Јахић, Милош 
Јовановић, Тихомир Глигорић, Нијаз Дураковић, Петар Кунић, Златко Лагумџија, Сеад Авдић, Момчило 
Новаковић и Мухамед Морањкић. 
 Послије расправе, предсједавајући је на гласање дао захтјев предлагача за хитни поступак. 
 ''За'' захтјев је гласало 13, ''против'' 19, ''уздржана'' три посланика. 
 Према томе, захтјев за хитни поступак није усвојен па ће се Предлог закона о измјенама и допунама 
Закона о порезу на додату вриједност разматрати у редовној процедури. 
 
Ад. – 5. Захтјев посланика Јозе Крижановића за разматрање Предлога закона о измјенама и 
               допунама Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са 
               чланом 105. Пословника 
 
 Предлагач овог закона, Јозо Крижановић, образложио је предложени закон и захтјев за хитни 
поступак. 
 Није било расправе, па је предсједавајући  захтјев одмах дао на гласање. 
 ''За'' је гласало 14, ''против'' 16, ''уздржана'' три посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да захтјев Јозе Крижановића за хитни поступак није усвојен, па ће се 
Предлог закона о измјенама и допунама Закона о порезу на додату вриједност разамтрати у редовној 
процедури. 
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Ад. – 6. Захтјев посланика Јозе Крижановића, Златка Лагумџије и Селима  Бешлагића за  

        разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о порезу на додату  
        вриједност по хитном поступку, у складу са чланом  105.  Пословника 

 
 Послије кратког образложења, које је у име предлагача закона дао Јозо Крижановић, предсједавајући 
је захтјев за хитни поступак дао на гласање.  
 ''За'' захтјев је гласало осам, ''против'' 20, ''уздржано'' пет посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да захтјев није усвојен и да ће се и овај предлог закона разматрати у 
редовној процедури. 
 
Ад. – 7. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и 
               допунама Закона о Обавјештајно-безбједносној агенцији БиХ по хитном поступку, у 
               складу са чланом 104. Пословника 
 
 Без расправе усвојен је захтјев Савјета министара БиХ да се Предлог закона о измјенама и допунама 
Закона о обавјештајно-безбједносној агенцији БиХ разматра у складу са чланом 104. Пословника.  
 
Ад. – 8. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о захтјеву 
               посланика Милорада Живковића за разматрање Предлога закона о измјенама 
               Закона о поштама БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је захтјев посланика Милорада Живковића 
разматран на 70. сједници и да тада није добио ентитетску већину. Такође је подсјетио да у Колегијуму као 
комисији није постигнута сагласност, па је захтјев дао на гласање у другом кругу.  
 ''За'' захтјев је гласало 18, ''против'' 10, ''уздржана'' три посланика.  
 Пошто у другом кругу гласања против захтјева није било 2/3, предсједавајући је констатовао да је 
захтјев за хитни поступак усвојен, па је на гласање дао Предлог закона о измјенама Закона о поштама БиХ. 
 ''За'' Предлог закона је гласало 20, ''против'' 13 – из Федерације БиХ ''за'' је гласало девет, из 
Републике Српске 11 посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да Предлог закона није добио ентитетску већину, па да ће се 
спровести усаглашавање у Колегијуму као комисији.  
 
Ад. – 9. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Извјештају  
               Уставно-правне комисије о Предлогу оквирног закона о високом образовању у Босни 
               и Херцеговини (предлагач Закона: посланик Момчило Новаковић) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама подсјетио да се Извјештај Уставно-правне комисије о 
предметном закону други пут разматра у Представничком дому, као и да ни овог пута у Колегијуму као 
комисији није постигнута сагласност. Затим је Извјештај дао на гласање у другом кругу. 
 ''За'' Извјештај је гласало 18, ''против'' 11, ''уздржан'' један посланик. Из Републике Српске ''против'' је 
гласало 10 посланика, што је 2/3 из ентитета. 
 Предсједавајући је констатовао да Извјештај није усвојен и да ће надлежна комисија Предлог закона 
о високом образовању поново разматрати и поднијети нови извјештај. 
 
Ад. – 10. Предлог закона о имплементацији Конвенције о забрани развоја, производње,  
                 гомилања и употребе хемијског оружја и његовом уништавању (прво читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је, уз остало, рекао да није било амандмана на Предлог 
закона.  

У краткој расправи учествовала је Душанка Мајкић. 
 Предлог закона усвојен је у првом читању једногласно. 
 Са 28 гласова ''за'' и једним ''уздржан'', усвојен је предлог да се пређе у друго читање. 
 У другом читању није било расправе. 
 Дом је једногласно – са 31 гласом ''за'' – усвојио Закон о имплементацији Конвенције о забрани 
развоја, производње, гомилања и употребе хемијског оружја и његовом уништавању. 
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Ад. – 11. Предлог закона о ревизији институција Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је рекао да су у пленарној фази амандмане на Предлог 
закона поднијеле посланици Душанка Мајкић и Ружа Сопта.  
 Пошто није било расправе у првом читању, предсједавајући је Предлог закона дао на гласање. 
 Са 32 гласова ''за'' – једногласно, усвојен је Предлог закона у првом читању. 
 Предсједавајући је дао на гласање и предлог да се пређе у друго читање. Предлог је усвојен.  
 У другом читању амандмане су образложили Душанка Мајкић и Ружа Сопта. 
 У име надлежне комисије, говорила је Љиљана Милићевић. 
 У расправи су учествовали: Азра Хаџиахметовић, Тихомир Глигорић, Душанка Мајкић,  Љиљана  
Милићевић, Мирсад Ћеман, Момчило Новаковић, као и министар финансија и трезора Љерка Марић.  
 Послије расправе, предсједавајући је на гласање дао амандмане. 
 ''За'' амандман Душанке Мајкић гласало је 19, ''против'' 11, ''уздржана'' три посланика. По ентитетима 
– из Федерације БиХ ''за'' је гласало 13, из Републике Српске шест посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да је овај амандман усвојен. 
 
 ''За'' амандман Руже Сопта гласало је 16, ''против'' 13, ''уздржана'' три посланика. По ентитетима, из 
Федерације БиХ ''за'' је гласало 12, из Републике Српске четири посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да овај амандман није добио ентитетску већину и да ће се спровести 
поступак усаглашавања. 
 
Ад. – 12. Предлог закона о Управи за индиректно опорезивање (прво читање) 
 
 Предсједавајући Дома изнио је уводне напомене о Предлогу закона.  
 Није било расправе. Предлог закона једногласно је усвојен у првом читању.  
 Са једним гласом ''уздржан'' усвојен је и предлог да се пређе у друго читање. 
 У другом читању такође није било расправе 
 Дом је једногласно – присутно 29 посланика, усвојио Закон о Управи за индиректно опорезивање. 
 
Ад. – 13. Предлог закона о заштити личних података (прво читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је рекао да је у пленарној фази један амандман поднио 
Филип Андрић. Такође, рекао је да је Уставно-правна комисија, као надлежна, доставила допунски 
извјештај, на шта је приговорио, рекавши да то није уобичајено и да само Дом може да тражи допунски 
извјештај. 
 Предсједавајући Уставно-правне комисије Мирсад Ћеман објаснио је разлоге за подношење 
допунског извјештаја, нагласивши да је њиме извршено само номотехничко прецизирање једног амандмана. 
 Азра Хаџиахметовић рекла је да је допунским извјештајем изазвана одређена конфузија. 
Предложила је да се одгоди разматрање Предлога закона за наредну сједницу, те да се Комисија задужи да 
достави пречишћени текст Извјештаја.  
 Тихомир Глигорић заложио се за разматрање Предлога закона да се не би губило вријеме. Нагласио 
је да је допунским извјештајем извршено само номотехничко усклађивање, како је рекао и предсједавајући 
Комисије. Рекао је да је Комисија једногласно подржала овај извјештај.  
 Послије расправе, предсједавајући је предложио да се ипак не одгађа расправа о Предлогу закона, 
имајући у виду да је Комисија била једногласна у усвајању допунског извјештаја, те да се може сматрати да 
су извршене исправке техничких грешака. 

 Пошто није било примједаба на овај предлог, предсједавајући је отворио расправу о Предлогу закона у 
првом читању.  

 У првом читању није било расправе.  
 Предлог закона усвојен је једногласно – присутан 31 посланик. 
 Напоменувши да у пленарној фази има само један амандман Филипа Андрића, предсједавајући је на 

гласање дао предлог да се пређе у друго читање.  
 Предлог је усвојен са 32 гласа ''за'' и два ''уздржана''.  
 У другом читању није било расправе, па је предсједавајући на гласање дао амандман  

 Филипа Андрића. ''За'' амандман је гласало 18, ''против'' 14, ''уздржана'' два посланика. По 
ентитетима, из Федерације БиХ ''за'' је гласало седам, из Републике Срспке 11 посланика. 

 Предсједавајући је констатовао да амандман није добио ентитетску већину и да ће се спровести 
поступак усаглашавања у Колегијуму као комисији. 
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Ад. – 14. Предлог закона о заштити потрошача Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Шпирић рекао је да је у пленарној фази Тихомир Глигорић 
поднио пет амандмана.  
 У расправи је учествовала Душанка Мајкић. 
 Са 25 гласова ''за'' и једним ''уздржан'' усвојен је Предлог закона у првом читању. 
 Предлог предсједавајућег за друго читање усвојен је са два гласа ''за'', три ''против'' и четири 
''уздржана''. 
 У другом читању није било расправе, па је извршено гласање о амандманима Тихомира Глигорића. 
 ''За'' Амандман I гласало је 14, ''против'' 12, ''уздржана'' три посланика. Из Федерације БиХ ''за'' је 
гласало шест, из Републике Српске осам посланика.  
 ''За'' Амандман II гласало је 10, ''против'' 14, ''уздржано'' пет посланика. 
 ''За'' Амандман III гласало је 10, ''против'' 16, ''уздржана'' четири посланика. 
 Тихомир Глигорић повукао је  IV и V амандман.  
 Предсједавајући је констатовао да ће о Амандману I бити спроведено усаглашавање у Колегијуму 
као комисији, а да амандмани II и III нису усвојени. 
 
Ад. – 15. Предлог закона о измјенама Закона о Високом судском и тужилачком савјету 
                Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Послије краћих уводних напомена предсједавајућег, у расправи је учествовао Филип Андрић. 
 Са 20 гласова ''за'', четири ''против'' и три ''уздржана'', усвојен је Предлог закона у првом читању. 
 Предлог предсједавајућег да се пређе у друго читање усвојен је са 21 гласом ''за'', једним ''против'' и 
једним ''уздржан''. 
 У другом читању није било расправе. 
 Са 23 гласа ''за'', два ''против'' и два ''уздржана'', усвојен је Закон о измјенама Закона о Високом 
судском и тужилачком савјету Босне и Херцеговине . 
 
Ад. – 16. Предлог закона Босне и Херцеговине о помиловању (прво читање) 
 
 Без расправе, са 26 гласова ''за'' и два ''уздржан'',  усвојен је Предлог закона у првом читању. 
 Такође је усвојен предлог предсједавајућег да се пређе у друго читање. 
 Није било расправе. Закон о помиловању усвојен је са 27 гласова ''за'' и два ''уздржана''. 
 
Ад. – 17. Предлог закона о измјени Закона о јавним набавкама (прво читање) – предлагач: 
                Савјет министара БиХ 
 

Након краћих уводних напомена које је дао предсједавајући, у оквиру ове тачке у расправи су 
учествовали: Јозо Крижановић, Петар Кунић, Љиљана Милићевић и министар Љерка Марић.  

Са 17 гласова ''за'', четири ''против'' и три ''уздржана'', усвојен је Предлог закона у првом читању. 
Усвојен је и предлог предсједавајућег да се пређе у друго читање. 

Са 23 гласа ''за'' и седам ''против'' усвојен је Закон о измјени Закона о јавним набавкама. 
 
Ад. – 18. Предлог закона о допунама Закона о јавним набавкама БиХ, са Извјештајем 
                 Комисије за финансије и буџет – предлагач Закона: посланик Мухамед Морањкић 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је негативан Извјештај надлежне комисије о 
овом законском предлогу.  
 У својству предлагача Закона дискутовао је Мухамед Морањкић. 
 У расправи су учествовали Момчило Новаковић и Љиљана Милићевић. Љиљана Милићевић 
тражила је да се усвоје закључци које је предложила Комисија у Извјештају.  
 Предсједавајући Шпирић одговорио је да се расправа у Дому води о Извјештају Комисије који је 
негативан у односу на Предлог закона, а не о закључцима, и да Дом првенствено треба да гласа о Извјештају 
Комисије. Затим је Извјештај дао на гласање. 
 ''За'' Извјештај гласала су три посланика, 21 је гласао ''против'', а један је био ''уздржан''. 
 Пресједавајући је констатовао да Извјештај није усвојен и да Предлог закона о допунама Закона о 
јавним набавкама БиХ иде у даљњу процедуру.  
 
 



 10
Ад. – 19. Извјештај Заједничке комисије оба дома о настојању за постизање споразума о   
                 идентичном тексту Закона о Јавном РТВ сервису Босне и Херцеговине 
 
 Без расправе, са 23 гласа ''за'', пет ''против'' и два ''уздржана'', усвојен је Извјештај Заједничке 
комисије оба дома о усаглашавању текста Закона о Јавном РТВ сервису Босне и Херцеговине. 
 Предсједавајући је констатовао да је тиме коначно усвојен Закон о Јавном РТВ сервису.  
 
Ад. – 20. Извјештај Заједничке комисије оба дома о настојању за постизање споразума о 
                 идентичном тексту Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у БиХ 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је Заједничка комисија, уз усаглашавање 
Закона, предложила да Дом усвоји и закључак садржан у Извјештају. 
 Није било расправе. 
 Са 29 гласова ''за'' и једним ''уздржан'', усвојен је Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању 
текста Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у БиХ, са закључком предложеним у 
Извјештјау,  који гласи: 
 Тражи се од Савјета министара Босне и Херцеговине да шест мјесеци након почетка примјене 
овог закона достави Парламентарној скупштини БиХ извјештај о ефектима примјене Закона.  
 
Ад. – 21. Извјештај Ад хок комисије за избор и именовање  о процедури предлагања чланова 
                 Изборне комисије БиХ из реда српског, бошњчког и хрватског народа 
  
 Пошто је дао уводне напомене о овој тачки, у вези с Извјештајем Ад хок комисије, дискутовао је 
Никола Шпирић. 
 У име Ад хок комисије говорио је Винко Зорић. 
 У расправи су даље учествовали: Момчило Новаковић, Петар Кунић, Никола Шпирић, Елмир Јахић, 
Мирсад Ћеман, Азра Хаџиахметовић, Адем Хускић и Винко Зорић. 
 Послије расправе Дом је усвојио сљедећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 Обавезује се Ад хок комисија за избор и именовања да поново обави интервју са свим 
кандидатима за чланове Изборне комисије Босне и Херцеговине из реда бошњачког и српског 
народа који су се пријавили на конкурс од 10. јуна 2005. године и да оконча процедуру у складу 
са Законом. 
 ''За'' закључак су гласала 23 посланика, два  ''против'', један ''уздржан''. 
 
 
Ад. – 22. Информација о стању попуњености Државне граничне службе БиХ и  
                интерној контроли 
                 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Дома подсјетио је посланике на Извјештај надлежне 
комисије о предметној информацији и на закључке које је Комисија предложила Дому на усвајање.  
 У расправи су учествовали Милош Јовановић и Мирсад Ћеман. 
 Дом је Информацију примио к знању и, на предлог надлежне комисије, усвојио сљедеће 
 

З А К Љ У Ч К Е 
1. Потребно је убрзати поступак ратификације Споразима између Босне и Херцеговине и  

Државне заједнице Србије и Црне Горе о пограничном саобраћају и Споразума о одређивању 
граничних прелаза између Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе. 

2. Потребно је иницирати и убрзати поступак идентификације, утврђивања и 
обиљежавања државне границе између Босне и Херцеговине и Републике Хрватске и Државне 
заједнице СиЦГ. 

3. Неопходно је у што краћем року донијети закон Босне и Херцеговине о поморској 
пловидби. 

4. Потребно је покренути поступак и усвојити Закон о измјенама и допунама Закона о 
надзору и контроли државне границе Босне и Херцеговине у дијелу који регулише кривичне 
одредбе. 
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Ад. – 23. Предлог кандидата за чланове Канцеларије за разматрање жалби  
               (предлагач: Савјет министара БиХ) 
 

Предсједавајући Шпирић дао је уводне напомене и подсјетио посланике на одредбе Закона о  
јавним набавкама које регулишу именовање чланова Канцеларије за разматрање жалби.  

У расправи су учествовали: Азра Хаџиахметовић, Тихомир Глигорић, Петар Кунић и 
Мухамед Алтић. 

Послије расправе предсједавајући је спровео гласање о сваком предложеном кандидату 
посебно, па су, већином гласова,  за чланове Канцеларије за разматрање жалби именовани:  

1. Амир Пилав, 
2. Драгица Милетић и 
3. Јасминка Путица  - стручњаци из области управног права, 
4. Благо Бошњак  и 
5. Касим Бајрамовић – стручњаци из области јавних набавки. 

 
Ад. – 24. Именовање по три члана у заједничке комисије ради постизања споразума о 
                идентичном тексту: 

а)  Пословника Представничког дома и Пословника Дома народа (усаглашавање 
     заједничких одредаба, 
б)  Закона о измјенама и допунама Закона о Омбудсмену за људска права БиХ, 
ц) Закона о измјенама и допунама Закона о административним таксама 

 
 О овој тачки није било расправе. 
 У заједничке комисије, ради усаглашавања идентичних текстова, именовани су:  

a) за пословнике домова: Момчило Новаковић, Мирсад Ћеман и Филип Андрић, 
б) за Закон о измјенама и допунама Закона о Омбудсмену за људска права: Тихомир 
Глигорић, Влатка Комшић и Наџида Млаћо и 
ц) за Закон о измјенама и допунама Закона о административним таксама: Душанка Мајкић, 
Ружа Сопта и Сенија Капетановић.  

 
Ад. – 25. Предлог одлуке о утврђивању престанка мандата посланицима у  

  Представничком дому: 
а) преминулом Абдулаху Накашу  и  
б) Сеади Палаврић због избора за судију Уставног суда Босне и Херцеговине 

 
 Такође без расправе, Дом је усвојио одлуке о престанку посланичког мандата у Представничком 
дому преминулом Абдулаху Накашу и Сеади Палаврић.                                                          
 
Ад. – 26. Давање сагласности за ратификацију: 

 а)  Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Републике Кореје о кредиту  
      Фонда за економску развојну сарадњу и Аранжмана између Савјета министара 
      БиХ и Владе  Републике Кореје о кредиту Фонда за економску развојну сарадњу, 
 б)  Меморандума између Владе Руске Федерације и Савјета министара БиХ, Владе  
      Републике Македоније, Владе Србије и Црне Горе и Владе Републике Словеније о  
      поравнању међусобних финансијских потрживања у односу на измирење рачуна  
      из робне размјене између бившег СССР-а и бивше СФРЈ, 
 ц)   Протокол о измјенама Конвенције о међународном жељезничком превозу 
       (COTIF), 

               д)  Споразум о развојном кредиту (Пројекат јачања здравственог сектора) између БиХ 
                     и Међународне асоцијације за развој 
 
 У вези са Споразумом са Републиком Корејом, Ибрахим Ђедовић поставио је питање зна ли се гдје 
иду средства. 
 На питање је одговорила министар Љерка Марић. 
 У расправи су учествовали: Ибрахим Ђедовић, Сеад Авдић,  Мухамед Алтић,  Тихомир Глигорић, 
Азра Хаџиахметовић, Момчило Новаковић, Јозо Крижановић,  Душанка Мајкић, Ненад Мишић, Младен 
Поточник и Винко Зорић и министар Љерка Марић.  
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 Послије расправе, предсједавајући је предложио да се гласа у пакету о свим актима из ове тачке. 
Предлог је прихваћен па је извршено гласање.  
 Са 23 гласа ''за'', једним ''против'' и пет ''уздржано'', Дом је дао сагласност за ратификацију аката од а) 
до д) из ове тачке дневног реда. 
 
Ад. – 27. Предлог закључка Мухамеда Морањкића у вези са уговорима о концесијама у БиХ 
 
 О предлогу закључка није било расправе, па је Дом, са 29 гласова ''за'' и два ''уздржана'', усвојио 
закључак који је предложио посланик Морањкић, а који гласи: 

1. Обавезује се Савјет министара БиХ да у року од 30 дана уради и Представничком дому 
Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине достави информацију: 

а) о броју и врсти потписаних концесионих уговора на нивоу Босне и 
    Херцеговине, 
б) о наплати обавеза од појединачних концесионара и 
ц) процјену евентуалних штета које су настале неплаћањем обавеза по 
     склопљеним концесионим уговорима, као и  процјену штете за постојеће 
     кориснике природних ресурса који нису потписали концесионе уговоре. 

2. Обавезује се Савјет министара БиХ да у ову проблематику укључи и релевантне 
институције и органе (СИПА, Финансијска полиција и др.) те да се и њихови налази и 
мишљења приложе информацији. 

3. Захтијева се од Савјета министара БиХ да Парламентарној скупштини БиХ достави предлоге 
законских рјешења у вези с наведеним питањима, те о евентуалним незаконитим радњама да 
упозна Тужилаштво Босне и Херцеговине. 

Ад. - 28. Извјештај Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о представци 
               Удружења грађана  «УГОР», отпуштених радника из Републике Хрватске 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је прочитао предлоге закључака које је у Извјештају 
предложила Комисија за људска права, имиграцију, избјеглице и азил. 
 Мирсад Ћеман предложио је допуну закључака - да Делегација ПСБиХ у Савјету Европе 
покрене ово питање у Савјету Европе као значајно питање остваривања људских права у погледу 
примјене Европске конвенције о заштити људских права и основних слобода, ако ндлежне 
институције у разумном року не изврше своје обавезе.  

О овој тачки дискутовали су: Винко Зорић, Љиљана Милићевић, Момчило Новаковић,  Тихомир 
Глигорић и Филип Андрић. Већина учесника у расправи није подржала допуну закључака коју је изнио М. 
Ћеман.  
 Послије расправе предсједавајући је на гласање дао Извјештај Комисије, са изнесеним закључцима. 
 Са 28 гласова ''за'' и два ''против'' усвојен је Извјештај Комисије за људска права, имиграцију, 
избјеглице и азил о представци Удружења грађана «УГОР», са сљедећим закључцима: 

1. Неопходно је да се у рјешавање проблема Удружења грађана »УГОР» укључи 
Предсједништво БиХ на начин да на билатералном нивоу отвори расправу пред Међународним 
савјетом Босне и Херцеговине и Републике Хрватске. 

2. Задужује се Савјет министара БиХ, односно његова надлежна министарства, прије свега 
Министарство иностраних послова БиХ, Министарство цивилних послова БиХ и Министарство 
правде БиХ, да нађу практична рјешења путем одговарајућих споразума између Савјета министара 
БиХ и Владе Републике Хрватске.  

3. Задужује се Савјет министара БиХ да при надлежном министарству оснује комисију са 
задатком да помогне остваривање права радника и инвалида рада - држављана БиХ,  избјеглих из 
Републике Хрватске, о питањима: пријератног пребивалишта, станарског права, поврата приватне 
имовине, права из области радних односа, пензија и инвалиднина, права стицања држављанства 
Републике Хрватске, права из приватизације и других економских и социјалних права. 

4. Задужује се Савјет министара БиХ да задужи Министарство правде БиХ да иницира 
споразум с надлежним органом Републике Хрватске о правној заштити оштећених радника којим би 
се осигурала бржа, квалитетнија и ефикаснија правна заштита. 

5. С обзиром на претпоставку да постоје бројни случајеви оштећених радника и у другим 
републикама бивше Југославије, Дом препоручује Савјету министара БиХ да путем Министарства 
иностраних послова БиХ и његових ДКП-а, те других надлежних министарстава и служби, сагледа 
обим и размјере штете нанесене  радницима – држављанима БиХ и предложи мјере и начин њиховог 
рјешавања у државама у којима се та права крше. 
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 Мирсад Ћеман није инсистирао да се о његовом предлогу закључка гласа. 
 
Ад. – 29.  Предлог резолуције Клуба посланика СДА 
 
 Момчило Новаковић дао је примједбе на текст Резолуције, које је предлагач Елмир Јахић прихватио. 
 У расправи су учествовали: Тихомир Глигорић,  Елмир Јахић, Азра Хаџиахметовић и  Никола 
Шпирић. 
 
 Са 17 гласова ''за'', седам ''против'' и једним ''уздржан'', усвојена је Резолуција сљедећег садржаја: 
 1. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ поздравља одлуке ентитетских 
влада и Владе Брчко Дистрикта БиХ да у предлоге својих буџета на расходовној страни уврсте 
програме ублажавања посљедица увођења ПДВ-а за социјално угрожено становништво. 
Међутим, Представнички дом изражава забринутост јер још није усвојен Буџет за 2006, те 
сматра да би даљње кашњење у његовом усвајању могло водити одгађању у реализацији 
програма ублажавања посљедица увођења ПДВ-а за социјално угрожено становништво. 
 2. Представнички дом очекује од ентитетских парламената и Скупштине Брчко 
Дистрикта БиХ да до краја ове године усвоје буџете с одговарајућим програмима ублажавања 
посљедица увођења ПДВ-а за социјално угрожено становништво, чиме ће бити омогућено 
увођење ПДВ-а од 01.01.2006. Свако одгађање увођења ПДВ-а негативно ће утицати на 
привреду Босне и Херцеговине, као и на преговоре о Стабилизацији и придруживању  с ЕУ.  
 3. Представнички дом поздравља одлуку Владе Федерације БиХ и одлуку Владе Републике 
Српске да се успоставе ентитетски тимови за праћење кретања цијена након увођења ПДВ-а. 
Представнички дом, такође, поздравља одлуке ентитетских влада о ограничавању раста 
велепродајних и малопродајних маржи на основне животне намирнице након увођења ПДВ-а. 
 4. Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ апелује на све произвођаче и 
трговце у Босни и Херцеговини да не користе ПДВ за остваривање екстра добити нереалним 
растом цијена и захтијева од ентитетских власти да казни све оне који буду кршили њихове 
одлуке о ограничавању раста велепродајних и малопродајних маржи након увођења ПДВ-а. 

 
Ад. – 30.  Извјештај о активностима Обавјештајно-безбједносне агенције Босне и  
                  Херцеговине за период од 01.06. до 31.12. 2004. године – пов. материјал 

      
Предсједавајући је констатовао да сједници Дома ни овог пута не присуствује предсједавајући 

Савјета министара БиХ нити његови замјеници, који би у име подносиоца Извјештаја одговарали на 
евентуална питања. Због тога је  предложио  да се Извјештај скине са дневног реда.  

Посланици су се с овим предлогом сложили. 
Овим је, у 19.00 часова, завршена 71. сједница Представничког дома.  
Саставни дио Записника је транскрипт 71. сједнице.  

 
              СЕКРЕТАР                     ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                        ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                              др  Никола Шпирић  
 
   


